
Beste leden van de Statencommissie, 

Ik ben Marloes Hellendoorn en woon samen met mijn vriend en onze twee kindjes (0 en 1 
jaar) in Amsterdam – Noord, buurt Elzenhagen. Sinds september 2019 wonen wij hier met 
veel plezier en zijn we ontzettend trots op onze woning. De afgelopen weken voelen wij veel 
onrust en onzekerheid over de mogelijke komst van een windturbine bij ons in de 
achtertuin. Hoe kan het zijn dat er een windturbine op 350 meter wordt geplaatst van een 
mooi, warm en kinderrijke woonwijk? 

Samen met een aantal buurtgenoten hebben wij het buurtinitiatief Noord-Verstoord  
opgericht en hebben we onlangs belangrijke stappen ondernomen om onze stem te laten 
horen. Bedankt dat we ons nu ook kunnen laten horen in de provincie. Tijdens de 
inspraakavond zijn er veel dingen gezegd waar ik me volledig bij aansluit. Ik wil niet in 
herhaling vallen, dus richt me op een persoonlijk stuk die mij heeft geraakt. 

In de Volkskrant las ik een stuk over bewoners van Nieuw Beijerland. Enkele zorgwekkende 
quotes; 

“ Het grootste probleem van de windtribune is het geluid. Je kunt het omschrijven als een 
rolgrommende donder. Een vliegtuig die maar niet weggaat Vooral ’s nachts was het erg. 
Dan valt al het andere geluid weg. Ik werd elke nacht wel zes of zeven keer wakker. Inslapen 
was ook moeilijk. Je gaat je liggen ergeren. Hartkloppingen kreeg ik ook.” 

“Ook bij mij sloeg de stress toe vanwege de herrie die maar doorging. Ik werd kortademig en 
moest steeds meer hoesten. Het duurde niet lang of ik moest astmamedicijnen gebruiken. Als 
ik een paar dagen van huis was, ging het ineens veel beter. En toen we verhuisden, was ik 
binnen twee weken van alle medicatie en klachten af.” 

Waarom worden deze signalen niet serieus genomen? Daarnaast is in het stuk te lezen dat 
o.a. het onderzoek van de Laat (gezondheid), maar ook de uitgangspunten van de WHO 
(geluidsnorm) door de Gemeente Amsterdam worden genegeerd. Waarom wordt er niet 
samengewerkt?  Maar lijken individuele belangen de overhand te nemen ten koste van de 
gezondheid van de bewoners van Amsterdam. Onbegrijpelijk!  

Ik wil jullie vragen naar ons te luisteren en tot bezinning te komen. Zorg voor een gedegen 
onderzoek die toepasbaar is op de situatie in Amsterdam. Het belangrijkste hierbij is om de 
norm van 600 meter niet los te laten, sterker nog denk na om de afstandsnorm van 10x de 
ashoogte in te voeren! 

Neem ons a.j.b. serieus en gooi de huidige plannen overboord. 

Met vriendelijke groet, 

Marloes Hellendoorn
Elzenhagen Noord 
 


